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合肥市 2019 年高三第三次教学质量检测 

英语试题参考答案及评分标准 

第一部分  听力（共 20 小题；每小题 1.5 分，满分 30 分）   

1-5 CBCAB  6-10 CABCB  11-15 ACBAB  16-20 CBAAC 

第二部分  阅读理解（共 20 小题；每小题 2 分，满分 40 分） 

21-23 ADB  24-27 DBAC  28-31 CBAC  32-35 CBAD  36-40 BECDF 

第三部分  语言知识运用（共两节，满分 45 分） 

第一节 （共 20 小题；每小题 1.5 分，满分 30 分） 

41-45 ADCDB   46-50 ABDDC   51-55 BCDAB   56-60 CAABC 

第二节 （共 10 小题；每小题 1.5 分，满分 15 分） 

61. the most delicious  62. foreigners  63. it    64. is    65. serving 

66. appearance   67. whom  68. attached   69. are cooked  70. an 

第四部分  写作（共两节，满分 35 分） 

第一节  短文改错（共 10 小题；每小题 1 分，满分 10 分） 

Last summer vacation, I worked as a volunteer in the Wolong China Giant Panda Garden in 

Sichuan, where I stay for two weeks. That I needed to do was to clean the pandas’ houses, feed the  

stayed           What 

pandas or make food for them. One male panda I took care∧was named Jingjing. She was one of the 

     and                                     of                 He  

most interested pandas in the Garden. Normally, the panda is a shy creature, not used to be in 

    interesting                                                             being  

contact with other animals, particularly humans, but Jingjing seemed very differently. He often  

                                                               different      

reached out one of his foot to greet me and smiled at me. Sometimes he tried to make me to laugh. 

                feet                  

 

第二节  书面表达（满分 25 分）   

略 

 


